
Studentská rada 4.10.2023 

Kalendář: 

o 9.10. (pondělí) – o velké přestávce a od 14:35 prezentace fakulty stavební ČVUT 

v divadle 

o 10.10. (úterý) – přespolní a orientační běh ve Hvězdě pro nižší gymnázium 

o 11.10. (středa) – kvinta B bude vybírat peníze ve škole pro Bílou pastelku 

o 19.10. (čtvrtek) – o velké přestávce bude pan ředitel předávat certifikáty FCE, CAE a 

CTEM v jídelně 

o 24.10. – 25.10. (úterý až středa) – ředitelské volno 

o 26.10. – 27.10. (čtvrtek až pátek) – podzimní prázdniny 

o 1.11. (středa) – další studentská rada 

 

Další informace: 

o Vedení školy děkuje organizátorům Plejád za dobře zorganizovaný přednáškový den, 

avšak zároveň sděluje, že v učebně 206 je o jednu lavici a o dvě židle méně a že by 

to organizátoři akce měli vyřešit. 

o Stále platí možnost jezdit do školy na kole. Škola disponuje zamykatelnou ohradou na 

kola, ke které je možné u ředitele na požádání získat klíč. 

o Někteří studenti, kteří získali diplom CTEM a byli zvláště úspěšní, mohli obdržet 

pozvánku na slavnostní předání certifikátů CTEM v kavárně Louvre. Pozvánky se 

rozesílaly poštou, je proto doporučeno se podívat do poštovních schránek. 

o V zatím prázdných regálech ve studovně by mohla vzniknou pracovní knihovna, do 

které by mohli studenti přispívat ze svých domácích zásob. 

o Připomíná se, že ve studovně je stále zakázáno jíst a pít, přestože cedule ze starých 

dveří od studovny informující o tomto zákazu tam již není. 

o Pro studenty je možnost se angažovat ve Středoškolském sněmu hl. města Prahy a 

České středoškolské unii. Více informací je k získání u studentky 08.B Ester Zajícové. 

o Knihovna ve druhém patře normálně funguje. Je otevřena v pondělí, v úterý ve středu 

 

Dotazy a připomínky studentů: 

o Podnět z Plejád – některé počítače mají zastaralý software a prezentace některých 

přednášejících nešly otevřít. 

 Bude se to řešit. 

 

o Proč je v aplikace Bakaláři uzamčena možnost vidět vážený průměr známek? 

 Protože ne všichni profesoři využívají váhy známek a finální známka na 

vysvědčení se odvíjí i dle jiných faktorů, například účasti v hodinách, takže 

vážený průměr není zas tak podstatný. 

 



o Proč nejsou v nové studovně polštáře? 

 Protože není nikdo, kdo by je pral. 

 

o Mohl by se někdy na konci května uskutečnit fotbalový turnaj, který by fungoval 

podobně jako basketbalový a volejbalový turnaj? 

 Ne, protože v těchto termínech často různé třídy a profesoři chybí v důsledku 

zájezdů na vodu a sportovních kurzů. Zároveň je to časově moc náročná 

akce, aby se konala dopoledne místo školy. Vedení školy je ale ochotno 

podpořit (např. zakoupením poháru) fotbalový turnaj či ligu, která by probíhala 

odpoledne po škole, avšak tu by si museli studenti zorganizovat sami.  

 

 

Zapsal: Adam Celerýn, 08.B 

 

 

 

 

 


